

延續會籍 Renewal of FISSA Membership

(不適用於永久會員 Not applicable to Life Members)

請將本回條填妥，連同劃線支票（抬頭請寫“香港前入境處職員協會有限公司”）寄回“香港郵政總局郵箱 第5853號”

Please complete this form and mail it together with a cheque (payable to “The Hong Kong Former Immigration Service Staff Association Limited”) to P O Box No.5853, General Post Office, Central, Hong Kong.

會員亦可考慮趁機將會籍轉為永久性。在會籍第一一年內轉為永久性會員只須繳費 900 元正。如會籍已超過一年，費用則為 1,000 元正。

Members may consider converting to Life Members. Upgrading fee within the first year costs only HK\$900, otherwise the upgrading fee is HK\$1,000.

請用正楷填寫 Please fill in block letter

中英文姓名 Name in Full

會籍 Membership 請圈上適用者 please circle appropriate item

LFM / FM / LAM / AM / LDM / DM

會員編號

Membership Number

請於適合 打上 X 號 Please X appropriate

附上港幣一百五十元請將本人會籍延長一年（由2016年4月1日開始）
Please extend my membership for one year, membership fee HK\$150 enclosed (rev.04-16)

附上港幣九百元 / 一千元請將本人會籍轉為永久性
Please change my membership to Life membership, membership fee HK\$900 / \$1,000 enclosed

支票編號：
Cheque Number

銀行名稱：
Name of Bank

簽名：
Signature

日期：
Date

如有任何意見或個人資料更改，請在此填寫 For any opinion and/or change of personal particulars